

Title (en)

Toilet facility for temporary use comprising an individual removable toilet cabin.

Title (de)

Hilfstoiletteneinrichtung mit individueller versetzbarer Toilettenkabine.

Title (fr)

Installation sanitaire pour mise en place temporaire, constituée d'une cabine individuelle, déplaçable et amovible.

Publication

**EP 0419339 A1 19910327 (FR)**

Application

**EP 90402560 A 19900918**

Priority

FR 8912191 A 19890918

Abstract (en)

Toilet facility of the type consisting of an individual cabin 2 which is portable and detachable and which is equipped with a member for receiving and storing effluents, characterised in that it comprises an independent storage container consisting of a vessel comprising connection means enabling the said storage container-vessel to be detachably and reversibly connected to the members for receiving and removing the effluents disposed in the cabin 2, the storage container vessel thus being capable of being removed, after a specified period of use, independently from the cabin, in order to put in place and in an operating position a new storage container-vessel and the cabin 2 comprises, at its base, a reception housing 1' for the said storage container-vessel, the housing being disposed below the members for receiving and draining the effluents, which are thus able to be carried away by gravity from the said members to the said storage container-vessel. <IMAGE>

Abstract (fr)

Installation sanitaire du type constitué d'une cabine individuelle 2, déplaçable et amovible, équipée d'organe de réception et de stockage des effluents, caractérisée en ce qu'elle comporte un réservoir indépendant constitué d'une cuve comportant des moyens de raccordements permettant une connexion amovible et réversible de ladite cuve-réservoir sur les organes de réception et d'évacuation des effluents disposés sur la cabine 2, la cuve réservoir étant ainsi susceptible d'être retirée, après une période d'utilisation déterminée, indépendamment de la cabine, pour mise en place et en position de fonctionnement d'une nouvelle cuve réservoir et la cabine 2 comporte à sa base un logement 1' récepteur de ladite cuve-réservoir, le logement étant disposé en dessous des organes de réception et d'évacuation des effluents, lesquels sont ainsi aptes à être acheminés par gravité depuis lesdits organes vers ladite cuve réservoir.

IPC 1-7

**A47K 11/02; E04H 1/12**

IPC 8 full level

**E03D 5/012** (2006.01); **E03D 5/016** (2006.01); **E04H 1/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E03D 5/012** (2013.01); **E03D 5/016** (2013.01); **E04H 1/1216** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 4305164 A 19811215 - SARGENT FRANK T, et al
- [Y] US 2999247 A 19610912 - KULKA JAMES M
- [A] DE 2406478 A1 19750821 - BUENTZOW KARSTEN
- [A] US 4271539 A 19810609 - ROBERTS GEORGE C
- [A] US 3501778 A 19700324 - MINNIEAR MAX E, et al
- [A] GB 2199596 A 19880713 - THETFORD CORP
- [A] US 3099841 A 19630806 - O'DELL JERRY L, et al
- [A] US 3447167 A 19690603 - HARDING DAVID B

Cited by

FR2751678A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0419339 A1 19910327; EP 0419339 B1 19950419**; DE 69018745 D1 19950524; DE 69018745 T2 19960118; ES 2073550 T3 19950816;  
FR 2651984 A1 19910322; FR 2651984 B1 19920424

DOCDB simple family (application)

**EP 90402560 A 19900918**; DE 69018745 T 19900918; ES 90402560 T 19900918; FR 8912191 A 19890918